

## Selbstauskunft zur Konformität REACH SVHC SCIP Company Statement REACH SVHC SCIP

Wir, / We,

Anton Lippert GmbH  
Einsteinstraße 1  
D-89407 Dillingen/Donau

bestätigen, dass unsere Produkte konform sind zur aktuellen Version der REACH Richtlinie (EG) 1907/2006 und den mitgeltenden Forderungen inklusive Anhang XIV, Anhang XVII: (EU) 2018/2005, (EU) 2018/588) und dass gemäß Auskunft unserer Lieferanten keine Substanzen der gültigen REACH ECHA SVHC-Liste in unseren Lippert-Produkten enthalten sind bzw. der maximal zulässige Grenzwert von 0,1 Gewichtsprozent eingehalten wird.

Wir unterliegen deshalb nicht dem SCIP-Reporting nach (EU) 2018/851.

Die Lippert REACH SVHC SCIP-Konformität gilt auch für kundenspezifische Ausführungen.

confirm that our products are compliant with the current version of the REACH directive (EC) 1907/2006 and the other applicable documents including Annex XIV, Annex XVII: (EU) 2018/2005, (EU) 2018/588 and that, according to information from our suppliers, no substances of the valid REACH ECHA SVHC list are included in our Lippert products and that the maximum permissible limit value of 0.1% weight percent is complied with.

We are therefore not subject to SCIP reporting according to (EU) 2018/851.

The Lippert REACH SVHC SCIP conformity also applies to customer-specific versions.

Dillingen, 05.12.2022

A handwritten signature in black ink, appearing to read "A Lippert".

Alexander Lippert, Geschäftsführer/managing director